
         PROTOKOLL 4/2012 

 

PROTOKOLL FRA MØTE I VESTRE AKER ELDRERÅD TORSDAG 26. APRIL 

2012 KL.  10.00 – 11.30 I ”PETRABORG” PÅ RØA ELDRESENTER, 

VÆKERØVEIEN 205/207 

 

Faste medlemmer tilstede: 

Per W. Jensen, Trygve Gjertsen, Randi Arstal, Wenche Wangen 

 

Forfall: Rolf Løvstad, 

 

Varamedlemmer med stemmerett: 

Turid Gro Stenwig 

 

Varamedlemmer tilstede: 

Else Anne Holthe Møll, Anne Wenche Ore, Magnhild Klingen 

 

Også til stede: 

Jan Olsen Nytveit, bydelsdirektør 

Anne Lise Oulie, hukommelsesteamet 

 

Sekretær 

Berit Nilsen 

 

Opprop, godkjenning av innkalling og agenda 

Innkallingen ble godkjent uten merknader. 

 

Åpent kvarter 

Ingen møtte 

 

 

SAKSLISTE 

16/2012  PROTOKOLL FRA MØTE 22. MARS 2012. 

 

Protokoll fra møte 22. mars 2012 ble godkjent uten merknader. 

 

17/2012  BYDELSDIREKTØREN INFORMERTE OG SVARTE PÅ SPØRSMÅL 

 

Følgende saker ble lagt frem til orientering: 

 

Bydelsdirektøren svarte på spørsmål stilt i møtet 22. mars under eventuelt 

 

Bydelsdirektørens driftsorientering for mars 2012 ble gjennomgått 

 

18/2012 ANNE LISE OULIE FRA HUKOMMELSESTEAMET INFORMERER 

   

Anne Lise Oulie informerte om hvordan hukommelsesteamet jobber og 

hvordan publikum/hjelpeapparatet kommer i kontakt med dem 

 

 

 



19/2012  GJENNOMGANG AV SAKSKARTET FOR BU-MØTE 3. MAI 2012 
 

 Bydelsdirektøren gjennomgikk sakskartet. 

 

Til BU-sak 56/12 Foreløpig orientering om tilsyn ved Hovseterhjemmet 

28.2.2012.  Eldrerådet finner malen som tilsynsutvalgene benytter ved tilsyn 

lite hensiktsmessig og ønsker en mal som er mer brukervennlig. 

  

20/2012  BU-SAK 57/12 OPPFØLGING AV ALVORLIG SYKE OG DØENDE I 

BYDELENS HJEMMETJENESTER  

 

Bydelsdirektøren gikk i gjennom saken og informerte om hvordan bydelen 

jobber  

 

21/2012          ÅRSMELDING 2011 – DET SENTRALE ELDRERÅD 

   

Eldrerådet tok saken til orientering 

 

22/2012 EVENTUELT 

 

Eldrerådet stilt spørsmål om hvilke planer bydelen har i forbindelse bygging av 

nytt sykehjem som erstatning for Hovseterhjemmet. Tidspunktet for bygging 

var ikke fastsatt, og Stovner sykehjem ble nevnt som et alternativt flyttested i 

byggeperioden, men ingen beslutninger var tatt i følge bydelsdirektøren. 

Eldrerådet påpekte nødvendigheten av å ha en helhetlig og velfungerende plan 

for beboerne og betjeningen i forbindelse med fraflyttingen av 

Hovseterhjemmet. Med tanke på omsorgen for beboerne er det svært viktig å 

bevare fagmiljøet og kompetansen på institusjonen i forbindelse med en slik 

planlagt prosess.  

Rådet anmodet om at de omtalte forhold blir tilstrekkelig vektet i den videre 

planleggingen. 

 

Videre ble det stilt spørsmål om man vurderte et offentlig – privat samarbeid 

(OPS) i forbindelse med bygging av et nytt sykehjem i Vestre Aker bydel. Det 

ble vist til utvikling – og utbyggingsplanene til Diakonhjemmet som et 

alternativ som ville løse mange av de aktuelle utfordringene i eldreomsorgen i 

bydelen, både på kort og lang sikt. 

 

 

 

 

Per W. Jensen 

Leder 

 

 


